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او گفته گاهی تصویب یک قانون فراز و نشیبهای فراوانی دارد و تفاوت متن اولیه تا طرح نهایی زیاد است. ممکن است متن

تغییرات زیادی کند.

هادی طحان نظیف، سخنگوی شورای نگهبان ایران؛ 

هادی طحان نظیف، سخنگوی شورای نگهبان ایران در نشست خبری خود گفت:

ابهامات طرح انتقال آب از دریای عمان به استان سیستان و بلوچستان رفع و تایید شد.

  
به گزارش اسپادانا خبر و به نقل از ایسنا، او در پاسخ به سوالی درباره طرح صیانت از فضای مجازی ادامه داد:

گاهی تصویب یک قانون فراز و نشیبهای فراوانی دارد و تفاوت متن اولیه تا طرح نهایی زیاد است و ممکن است متن تغییرات
زیادی کند. با توجه به اینکه نمیدانیم مصوبه مجلس چه خواهد بود نمیتوانیم اظهارنظر کنیم فقط باید وفاق بیشتری نسبت

به این طرح وجود داشته باشد و موافقان و مخالفان در فضای آرامی نظرات خود را اعلام کنند. ما هرچه منع شرعی یا قانونی
داشته باشد را اعلام میکنیم اما تا متن اصلی را نبینیم نمیتوانیم راجع به آن اظهار نظر کنیم.

وی در پاسخ به سوالی درخصوص طرح رتبهبندی معلمان نیز گفت: 

شورای نگهبان به دنبال حل مسئله است و اختلافی با مجلس ندارد. این طرح در مجلس مصوب شده اما ما به صورت رسمی
آن را دریافت نکردیم و بعد از دریافت طرح در دستور کار قرار میگیرد. نسبت به این طرح دو دسته ایراد مطرح بود؛ اشکالات

مالی و غیرمالی. ما بررسی خواهیم کرد آیا دولت تقبل مالی را نسبت به این لایحه داشته یا خیر. ما به دنبال حل مسئله
رتبهبندی معلمان هستیم.

 
 

[1] مجلسبرچسب ها: 
[2] فضای مجازی

[3] شورای نگهبان

 

 

Page 1 of 1

https://www.espadanakhabar.ir/tags/%D9%85%D8%AC%D9%84%D8%B3

